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M Wolfs

Van: I Beenders

Verzonden: woensdag 3 februari 2016 16:44

Aan: M Wolfs

Onderwerp: Informerende vragen

Madeleine vanavond stel ik de volgende vragen: 

Bij de brieven aan de raad valt het op dat er veel brieven zijn die de openbare ruimte betreffen. 

Het varieert van: 

1 klachten over opruimen bladafval 

2 herplaatsen lichtmasten bij herinrichting 

3 te weinig afvalbakken 

en onlangs nog de vele klachten over de defecte openbare verlichting en de verstopte afvoerputten. 

Uit een enquete van de BOB blijkt eveneens dat de rommel op straat, zwerfvuil en hondenpoep tot de grootste 

ergernissen behoren. 

Hoe gaat u ervoor zorgen dat de problemen worden aangepakt? 

Hoeveel klachten zijn er van november tot nu binnen gekomen betreffende de openbare ruimte? 

Hoe staat het met het onderhoud in de openbare ruimte? Wordt er minder gedaan dan voorheen? Zo ja wat wordt 

er dan niet meer uitgevoerd? 

Hoe staat het met de plaatsing van afvalbakken maar ook de reiniging/leegmaken daarvan, het een kan immers niet 

zonder het ander. 

Hoe denkt u over een campagne waarin iedereen een stukje zwerfafval per dag opruimt? Is het een idee om dit 

initiatief in Weert nadrukkelijk uit te rollen? 

 

Met vriendelijke groet 

Conny Beenders-van Dooren 

DUS Weert 


